
Zápis zo zasadnutia č.1/2021 

Výboru sekcie diaľkového plávania SPF 

konaného dňa 13.1.2021 on-line cez platformu Zoom 

 začiatok o 19:00 hod. 

  

  

Prítomní členovia VSDP: p. Peciar, , p. Košťálová, p. Nowak, p. Dubčáková, p. 

Suchánek 

Prítomní pozvaní: p. Grznárová,  

Ospravedlnení:   p. Nowak, p. Dubčáková 

  

Bod  č.1 - Otvorenie 

  

p. Peciar privítal pozvaných prítomných členov Výboru sekcie diaľkového plávania a 

pozvaných hostí. 

Konštatoval, že na začiatku zasadnutia VSDP sú prítomní 3 členovia (p. Košťálová, p. 

Suchánek, p. Peciar) a VSDP je uznášaniaschopný. 

 

2. Schválenie návrhu programu zasadnutia VSDP: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF  

3. Kontrola úloh VSDP SPF 

4. Rozpočet  

5. Plán práce 2021 

6. Kritéria ÚTM a Reprezentácia 

7. Rôzne 

 

 

Uznesenie SPF/2021/VSDP/Z1/U1 

Výbor sekcie diaľkového plávania schvaľuje program zasadnutia VSDP v znení: 

 



1. Otvorenie 

2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF  

3. Kontrola úloh VSDP SPF 

4. Rozpočet  

5. Plán práce 2021 

6. Kritéria ÚTM a Reprezentácia 

7. Rôzne 
 

  

Hlasovanie: Za: 3 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  

Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

  

3. Kontrola úloh VSDP SPF 

 - k danému bodu neprebehla žiadna diskusia. 

 

4. Rozpočet 

- p. Košťálová uviedla, že kompletné vyúčtovanie akcie Bublina v karanténnom tréningovom 

stredisku v Šamoríne má u seba p. Nowak, preto nie je momentálne možné presne určiť, 

koľko finančných prostriedkov diaľkovému plávaniu ešte ostáva. Zároveň sa p. Peciara 

opýtala, aký je rozpočet na ďalší rok 2021. p. Peciar odpovedal, že rozpočet na rok 2021 

taktiež nie je možné určiť, nakoľko ho schvaľuje Konferencia SPF, ktorá ešte neprebehla. 

- p. Košťálová sa p. Peciara opýtala, či by bolo možné priznať 15 % z dotácií pridelených 

Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu na činnosť oddielov v diaľkovom plávaní. p. 

Peciar odpovedal, že sa na túto záležitosť opýta Rady SPF. 

 

5. Plán práce 2021 

- p. Košťálová informovala členov VSDP, že s p. Nowakom pripravili návrh Plánu 

práce pre diaľkové plávanie na rok 2021, následne prebehla krátka diskusia aj 

o predpísaných testoch reprezentácie na potvrdenie výkonnosti z rozpočtu VSDP.  

- po diskusii p. Košťálová uviedla, že najvhodnejšie by bolo aby si členovia sekcie Plán 

práce najprv prečítali a preštudovali, a to najmä tréneri a následne po pripomienkovaní 

by sa Plán schválil. Momentálne zároveň existuje viacero verzií Plánu práce. p. Peciar 

nemal námietky a súhlasil, nakoľko je to relatívne obsiahly materiál.  

 



 

6. Kritériá ÚTM a reprezentácia 

- p. Suchánek uviedol, že by bolo vhodné zrušiť divoké karty a investovať do 

vysokohorských sústredení a uhradenie genetických testov. Zároveň uviedol, že by bolo 

vhodné aj zamyslieť sa nad limitmi do zaradenia sa do reprezentácie, aby sa jednotlivé 

limity vzhľadom na aktuálnu situáciu zjednodušili. p. Košťálová reagovala, že nad tým 

sa uvažuje už roky. 

- p. Košťálová opäť pripomenula, že dnes nie je možné určiť koľko financií ostalo, 

nakoľko sa uskutočnilo karanténne sústredenie v Šamoríne. Vyúčtovanie karanténneho 

tréningového centra má u seba p. Nowak, preto nie je možné určiť, koľko finančných 

prostriedkov ostáva. 

 

 

7. Rôzne 

- medzi členmi VSDP prebehla diskusia ohľadom Slovenského pohára v diaľkovom 

plávaní na rok 2021. p. Košťálová uviedla, že vzhľadom na fakt, že SP v DP 

momentálne nemá sponzora, nebude možné dávať finančné odmeny víťazom. p. 

Suchánek reagoval, že by ale bolo vhodné pretekátov niečím odmeniť, aby sa 

motivovali a aby ostali pri diaľkovom plávaní. 

- p. Peciar sa opýtal, či by nebolo vhodné zamyslieť sa nad zahrnutím nejakého 

podujatia v Českej republike do Slovenského pohára. Podotkol, že je nutné pripraviť 

systém v diaľkovom plávaní na tento rok.  

- p. Peciar uviedol, že sa zamyslí nad odmeňovaním víťazov Slovenského pohára. 

- prebehla diskusia o možných Majstrovstvách SR v Šamoríne. Členovia VSDP sa 

zhodli, že nateraz je obtiažne niečo schváliť, nakoľko je nejasný rozpočet a pandemická 

situácia taká, aká je. Zhodli sa však, že ak by sa našli finančné prostriedky Majstrovstvá 

by sa mohli uskutočniť koncom marca 2021, v termíne 26.-28.3.2021 v karanténnom 

tréningovom centre v Šamoríne. 

- p. Peciar uviedol, že by pripraví návrh Systému slovenského pohára v diaľkovom 

plávaní a bude kontaktovať Český plavecký zväz s návrhom na spoluprácu. Zároveň 

poznamenal, že je nutné čo najskôr schváliť Plán práce a rozpočet na rok 2021. 

 

Ukončenie on-line zasadania Výboru sekcie diaľkového plávania SPF o 20:45 hod. 


